4D Bangkok / Pattaya Special

FREE 1 night Bangkok Promotion

Highlights:

- ✓ Pattaya Floating Market ~ the biggest floating market in Pattaya with food and souvenirs from different regions in Thailand
- ✓ All-time favourite! Coral Island ~ experience the excitement of various water sports (include Jetboat)
- ✓ NEW! Pattaya Sheep Farm~get close to the herbivores (sheeps, deers, ponys, donkeys, etc)
- ✓ Bangkok's largest open-air mega mall with riverview [ASIATIQUE-THE RIVERFRONT]
- ✓ Specially Arranged: One FREE day, tour members can go on a shopping spree without any time constraint

Tourcode: BKPT4M

Pattaya Floating Market



Covering an area of 100,000sqm, the floating market is separated into four sections, each representing and selling items from the major four parts of Thailand (North, North-East, Central and South).

Pattaya Sheep Farm





A new site in Pattaya and well-loved by the locals, the sheep farm houses variety of animals, including ponys, deers, goose, pigs, rabbits, etc. Guests can feed these animals at a fee and cuddle them.

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel used or Similar
1		+	Thai Set Menu	Pattaya Town in Town Hotel / Naris Art Hotel / Mind Resort
2	In Hotel	✓	Hotel (Set Menu)	
3	In Hotel	✓	Thai Style Suki Buffet	Bangkok Sarasinee All Suite / Season Siam / FX Premier Metro Link
4	In Hotel	Own Expenses	Own Expenses	
5	In Hotel	+		



Day 1: Singapore → Bangkok / Pattaya Floating Market (boat ride at own expense)

Check in at Singapore Changi Airport for your flight to Bangkok - "The Land of Thousand Smiles". Upon arrival at Suvarnabhumi Airport, transfer to Pattaya Floating Market. Here, you might want to opt for a boat ride to experience the local boat life (at own expense).

Day 2: Pattaya / *Coral Island (Jetboat) / Thai Massage (60mins) / Pattaya Central Festival Mall

Get ready for a fun-filled day of sun, sand and sea! At Coral Island, you may like to experience the excitement of Parasailing, Water Scooting and Gun Firing, etc at own expense. Continue the day with a rejuvenating Thai Traditional Massage (60 minutes). After dinner, proceed to the Central Festival Mall, the largest beachfront lifestyle shopping complex in Thailand.

*Prepare your own T-shirt, shorts and slippers.



Day 3: Pattaya Sheep Farm / Snake Farm / Bangkok / Central World Plaza / 4 Faced Buddha / ASIATIQUE-THE RIVERFRONT

After breakfast, visit the latest attraction Sheep Farm, where you can feed the sheeps and get really close-up to them. There are also ponys, rabbits, parrots and more animals. Kids are so going to love this place. Enroute to Bangkok, we will visit the Snake Farm. Next, proceed to famous Erawan Shrine (Four-faced Buddha) where you may wish to pray for good luck. Thereafter, we will continue our journey to – ASIATIQUE mega open air mall with riverview and "festival market" concept.











Day 4: Bangkok Free & Easy

Free at own leisure. You might want to opt for a rejuvenating Aroma Massage Spa, historical tour at the Grand Palace, half day canal tour to Wat Arun, or a fun-filled day of water splash at Cartoon Network Amazone. Check with your tour guide for more information.

Day 5: Bangkok → Singapore

~End of Itinerary, Happy Holidays!~

BKPT4M_09Feb2015/WP

Note:

- 1. During major international or local festive events, accommodation may not be in the city mentioned. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice. Please refer to the Tour invoice for terms and conditions.
- 2. Bottoms below knee length is recommended for temple visits.







4天曼谷、芭堤雅特选游 免费! 加 1晚 曼谷促销

本团特点:

- ✓ 芭堤雅水上市场 芭堤雅最大的水上市场, 分为4个区域, 体现了各个区域不同的特色
- √ 最喜爱的! 珊瑚岛 体验各种充满刺激的水上活动 (包括快艇)
- ✓ 最新! 芭堤雅羊场 与素食动物 (绵羊,鹿,马,驴子,等) 近距离接触
- ✓ 增游曼谷最新夜市 [ASIATIQUE-THE RIVERFRONT] 跳蚤市场
- ✓ 细心安排: 行程特别预留一天自由活动, 可自由前往各个购物热点尽情购物, 不受时间约束

团号: BKPT4M

芭提雅水上市场



占地 100,000 平方尺的芭堤雅水上市场,分为 4 个具有代表性的区域。个别区域为泰国北部,东 北部,中部以及南部。各个区域都售卖着当地特 色的物品与食品。

芭提雅羊场





芭堤雅目前人气最旺的新景点。羊场不只有绵羊,还有小马,小斑鹿,鹅,猪,兔子,等等。 访客即可以自费喂食,也可以把小动物抱在怀里,与它们近距离接触。

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1		+	泰式料理	芭堤雅 Town in Town Hotel / Naris Art Hotel / Mind Resort
2	酒店内	✓	酒店内	
3	酒店内	✓	泰式火锅自助餐	曼谷 Sarasinee All Suite / Season Siam / FX Premier Metro Link
4	酒店内	自费	自费	
5	酒店内	>		



第一天: 新加坡 → 曼谷 / 芭堤雅水上市场 (游船自费)

于樟宜机场,乘搭客机飞往泰国首都一曼谷。抵达后,由本公司代表迎接及前往泰国规模最大的芭堤雅水上市场。这里,可以体验到泰国北部,东北部,中部,南部的独特特色。您也可以自费游船体验水上生活。

第二天: 芭堤雅 / *珊瑚岛 (快艇) / 泰式按摩 (1小时) / 芭堤雅海滩中央百货

在珊瑚岛上,您可自费参加各项水上活动。如,由快艇控制的高空降落伞,水上电单车,射击等各种娱乐活动。畅游完毕后,乘快艇返回芭堤雅。接着,前往享受一小时的传统泰式按摩。晚餐后,续往泰国最大的海滨生活时尚购物中心—芭堤雅海滩中央百货,感受曼妙的休闲购物时光。

*团友必须自备拖鞋, 短裤及 T-恤。



第三天: 芭堤雅羊场 / 蛇园 / 曼谷 / Central World Plaza / 四面佛 / [ASIATIQUE-THE RIVERFRONT]

早餐后,前往人气最旺的新景点-羊场与小动物近距离接触。除了羊咩咩,还有小马,兔子,鹦鹉,等。一家大小可以乘机增进亲子情。回返曼谷的路程,到蛇园参观。抵达曼谷后,到著名的"四面佛"参拜。之后,前往曼谷最新;全亚洲最大的[ASIATIQUE] 跳蚤市场。











第四天: 曼谷自由活动

自由活动。您可以参与让您舒解神经的香气按摩,到曼谷大皇宫了解历史,半日船游到黎明寺,或者充满水上刺激的 Cartoon Network Amazone。欲知详情,请向导游查明。

第五天: 曼谷 ナ 新加坡

[~]旅程完毕,祝君旅游愉快[~]

BKPT4M_09Feb2015/WP

注意:

1. 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程安排。团队若有合拼或行程顺序更改,恕不预先告知,将以国内旅行社安排为准。

2. 入庙参观者必须衣着整齐,装着不可短于膝盖上。





#02-121 珍珠坊 **6533 1788**

